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Gdańsk, 18.05.2017 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XXI SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. Sesja rozpoczęła się o godz. 18.22 po zebraniu kworum. 

2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak otworzyła obrady XXI sesji 

oraz stwierdziła ważność obrad. 

3. Wybrano protokolanta – Radny Mateusz Zakrzewski (10/1/1). 

4. Następnie wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie (11/0/1): 

4.1. Hanna Łobodzińska – przewodnicząca 

4.2. Daniela Szynszecka 

4.3. Kazimierz Mechowski 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

5.1. Przyjęto porządek obrad bez uwag (12/0/0). 

6. Zatwierdzono protokół z obrad XIX Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo (8/1/3). 

7. Zatwierdzono protokół z obrad XX Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo (9/1/2). 

8. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXI/.../2017 zmieniającej uchwałę nr XVIII/38/2017 Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 09.02.2017 r. w sprawie przeznaczenia środków 

finansowych na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2017. 

8.1. Radny Przemysław Malak przedstawił i uzasadnił projekt uchwały, aby wykreślić 

z uchwały budżetowej „Spotkanie integracyjne z okazji Światowych Dni Osób 

Starszych – 2 500 zł” oraz „Spotkania podróżnicze – 1 400 zł”, które miały być 

organizowane w Centrum Kultury oraz przeznaczyć te środki na „Park 

wypoczynkowy przy ul. Wyrobka/Czecha” (dodatkowe 3 400 zł) oraz „Leczenie, 

odrobaczanie, sterylizacja i kastracja kotów” (dodatkowe 500 zł). 

8.2. Głos w dyskusji wzięli: 

 Radna Daniela Szynszecka 

 Radna Hanna Łobodzińska 

 Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak 

 Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft 

8.3. Podjęto uchwałę nr XXI/40/2017 zmieniającą uchwałę nr XVIII/38/2017 Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 09.02.2017 r. w sprawie przeznaczenia środków 

finansowych na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2017 

(10/0/2). 

9. Sprawozdania z działalności w 2016 roku. 

9.1. Sprawozdanie Rady Dzielnicy Piecki-Migowo – przedstawiła Przewodnicząca Rady 

Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak. 

9.2. Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo – przedstawił Radny Przemysław 

Malak. 

10. Przybył Radny Florian Wojciechowski o godz. 18.52. 

 

 



2 
 

11. Sprawozdania z działalności w 2016 roku (cd.). 

11.1. Sprawozdanie Komisji Strategii i Budżetu oraz Bezpieczeństwa i Spraw 

Społecznych – przedstawiła Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-

Pytlak. 

11.2. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej zostało przedstawione na sesji XIX. 

11.3. Sprawozdanie Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

– przedstawiła Radna Joanna Antczak-Sokołowska. 

11.4. Nie zostało złożone sprawozdanie Komisji Kultury, Sportu i Promocji Dzielnicy.  

12. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

12.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft przedstawił stan realizacji uchwały 

budżetowej. Na 34 projekty złożono 29 wniosków, aby uruchomić pieniądze. 

Poprosił również o szybsze przekazywanie przez współorganizatorów informacji 

niezbędnych do pisania wniosków budżetowych. 

12.2. Radny Przemysław Malak powiedział, że XX Liceum Ogólnokształcące 

zorganizowało wykłady z dr Ochem, zanim Zarząd Dzielnicy uruchomił środki 

budżetowe na ten cel. Z tego powodu informacja o wydarzeniu i wkładzie Rady 

Dzielnicy nie była rozpowszechniona. 

12.3. Radna Daniela Szynszecka poprosiła, żeby wystosować pismo do szkoły 

dot. tej sytuacji. 

12.4. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft przedstawił informacje dot. nowego 

sposobu rozliczania zleceń przez Urząd Miejski w Gdańsku. 

12.5. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft poinformował o powstaniu 

Miejskiego Zespołu ds. współpracy z Radami Dzielnic oraz o festynie sąsiedzkim, 

który jest organizowany przy ul. Magellana w dniu 11.06.2017 r. 

12.6. Radny Przemysław Malak poinformował o festynie współfinansowanym ze środków 

Rady Dzielnicy, który odbędzie się 10.06.2017 r. przy ul. Myśliwskiej. 

12.7. Radny Przemysław Malak powiedział, że w imprezie Rodzinna Gra Terenowa 

kolejny raz wzięła udział rekordowa liczba – ok. 400 osób. 

13. Radna Hanna Łobodzińska przedstawiła problem budowy nielegalnej drogi 

od ul. Powstania Listopadowego do osiedla Młoda Morena. Jej pismo w tej sprawie trafiło 

do Przewodniczącego Rady Nadzorczej LWSM „Morena”. 

13.1. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że droga tam zawsze istniała, 

a właścicielem jest oczywiście LWSM „Morena”. Zapytał, co złego jest w budowie 

drogi dla mieszkańców, dlaczego Rada Dzielnicy miałaby protestować przeciwko 

swoim mieszkańcom. 

13.2. Radna Hanna Łobodzińska powiedziała, że chodzi o nielegalne wysypisko śmieci, 

niszczenie terenów zielonych. 

13.3. Radna Joanna Antczak-Sokołowska zapytała, czy Rada Dzielnicy mogłaby się 

zainteresować kwestią, która niepokoi część mieszkańców dzielnicy. 

13.4. Radny Bogusław Heger powiedział, że Rada Dzielnicy mogłaby zapytać Zarząd 

LWSM „Morena” i Państwowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego o legalność 

wysypiska śmieci na tym terenie oraz czy istnieją jakieś porozumienia ws. budowy 

drogi. 

13.5. Radny Przemysław Malak powiedział, że Zarząd Dzielnicy wystosuje pismo w tej 

sprawie. 

14. Radna Hanna Łobodzińska opuściła obrady o godz. 19.38. 
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15. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

15.1. Radny Przemysław Malak powiedział, że pozytywnie została rozpatrzona uchwała 

Rady Dzielnicy i protesty mieszkańców ws. przesunięcia słupa wysokiego napięcia 

przy ul. Królewskie Wzgórze. 

15.2. Radny Przemysław Malak przedstawił projekty złożone w naszej dzielnicy w ramach 

Budżetu Obywatelskiego 2018. 

16. Radna Halina Gostomska przedstawiła informację dot. działalności „Caritas” 

w Trójmieście. 

16.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft poprosił o przygotowanie informacji 

dot. działalności Zespołu Charytatywnego na terenie naszej dzielnicy. 

17. Radny Florian Wojciechowski opuścił obrady o godz. 19.44. 

18. Przewodnicząca Rady Dzielnicy przedstawiła informacje: 

18.1. o zmianie Statutu Rady Dzielnicy 

18.2. o szkoleniu dot. samorządu terytorialnego 

18.3. o terminie sesji Rady Dzielnicy w czerwcu br. – jeśli będą tematy do dyskusji, 

to odbędzie się ona 22.06.2017 r. 

19. Komunikaty i inne informacje. 

19.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft poinformował, że organizatorzy 

festynów mogą zapraszać osoby z Gdańskiego Centrum Świadczeń, które mogą 

przygotować swoje stoisko, gdzie będą udzielać porad dot. uzyskiwania świadczeń, 

dofinansowań, itp.  

19.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft powiedział, że Wydział Środowiska 

zachęca mieszkańców do ochrony drzew poprzez zgłaszanie ich jako pomników 

przyrody. 

20. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zamknęła obrady XXI sesji 

o godz. 19.54. 

 

 

Protokół sporządził: Radny Mateusz Zakrzewski 


